
  
  

 
 

 
 
 

 
 

18 August 2015 
 
Dear Shareholder, 
 
Annual General Meeting of Fidelity Funds (“the Fund”) 
 
Please find enclosed the Notice convening the Annual General Meeting of the Fund that will 
be held on Thursday, 1 October 2015 at the registered office of the Fund in Luxembourg. The 
Annual General Meeting will commence at 12 noon local time. 
 
We would ask you to complete and sign the enclosed Form of Proxy and return it to us via fax 
+852 2629 6088, irrespective of whether or not you intend to attend the meeting in person. 
 
In line with the provisions of the Luxembourg law dated 17 December 2010, we would like to 
remind you that the audited Annual Report and Accounts of the Fund for the year ended 30 
April 2015 (the “Annual Report and Accounts”) will no longer be provided to shareholders in 
hard copy as part of the Annual General Meeting notification.  
 
Instead, the Annual Report and Accounts will be accessible on the Fidelity website* 
www.fidelity.com.hk/literature_download_en. Shareholders may request to continue to receive 
hard copy Annual Report and Accounts free of charge by contacting the registered office of 
the Fund or the Fidelity Investor Centre. 

 
Thank you for your continued support of Fidelity. Should you have any enquiries, please 
contact the Fidelity Investor Hotline^ at +852 2629 2629 or directly with your dedicated 
Private Client Manager. 
 
Yours faithfully, 

 

 
 

Marc Wathelet 
Director, FIL (Luxembourg) S.A.  
Corporate Director, Fidelity Funds 

 

 

 

* The website has not been reviewed by the Securities and Futures Commission in Hong Kong. 

^ International Toll-free Number +800 2323 1122, available to calls from Australia, Canada, Japan, South Korea, 
Malaysia, New Zealand, the Philippines, Singapore, Taiwan, Thailand and USA. Service may not be available for 
certain mobile carriers. The “+ “sign represents the International Access Prefix.  China Toll-free Number: 4001 
200632.  The Fidelity Investor Hotline is available from 9am to 6pm, Monday to Friday (except Hong Kong public 
holidays). 

 
Fidelity, Fidelity Worldwide Investment, the Fidelity Worldwide Investment logo and F symbol are trademarks of FIL 
Limited.     

 
 

FIDELITY FUNDS 
Société d’Investissement à Capital Variable 
2a rue Albert Borschette 
B.P. 2174 
L-1021 Luxembourg 
RCS Luxembourg B34036 
 
Customer Service: +352 250 404 1 
Fax: +352 26 38 39 38 
www.fidelityworldwideinvestment.com 



  
  

 
 

 
 
 

 

親愛的股東： 

 

富達基金（「基金」）股東週年大會 

 

隨函附上即將召開的基金股東週年大會通知，大會謹訂於 2015 年 10 月 1 日（星期四）假盧森

堡的基金註冊辦事處舉行。是次股東週年大會將於當地時間中午十二時正開始。 

 

無論閣下是否有意親身出席股東週年大會，敬請填妥並簽署個人代表委任表格，並傳真至 
+852 2629 6088。 

 

根據日期為 2010 年 12 月 17 日的盧森堡法律條文，我們謹此通知閣下截至 2015 年 4 月 30 日

止基金的經審核年報和報表（「年報和報表」）不再以印刷本形式，隨股東週年大會通知向股

東提供。 

 

股東可登入富達網頁* www.fidelity.com.hk/literature_download_zh 下載年報和報表（只提供英

文版）。股東可聯絡基金的註冊辦事處或蒞臨的富達理財中心，要求繼續索取年報和報表的印

刷本，費用全免。 

 

感謝您對富達一直支持。如有任何查詢，請致電富達投資熱線^ +852 2629 2629 或與您的專屬

私人客戶經理聯絡。 

 

 
 

 
 

富達基金法人團體董事 
FIL (Luxembourg) S.A. 董事 
Marc Wathelet    謹啟 
 

 

二零一五年八月十八日 

 

 

 

 
* 此網頁未經香港證監會審核。 
 
^  國際免費服務熱線為+800 2323 1122，適用於以下地區：澳洲、加拿大、日本、南韓、馬來西亞、新西蘭、菲律

賓、新加坡、台灣、泰國及美國。此服務可能不適用於部份流動電話服務供應商。號碼前的「+」符號代表國際直撥

號碼。中國免費服務熱線為 4001 200632。富達投資熱線的服務時間為逢星期一至星期五上午 9 時至下午 6 時（香

港公眾假期除外） 

 

「富達」、Fidelity、Fidelity Worldwide Investment、Fidelity Worldwide Investment 標誌及 F 標誌均為 FIL Limited 的
商標。 

富達基金 

Société d’Investissement à Capital Variable 
2a rue Albert Borschette 
B.P. 2174, L-1021 Luxembourg 
R.C.S. Luxembourg B 34036 
 
電話： +352 250 404 1 
傳真： +352 26 38 39 38 
www.fidelityworldwideinvestment.com 
 
 
 


